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Al costat de Can Pineda amb la germana Dolors, el 
cosí Josep, ell a la dreta, i la gosa Xuca. 

I qui és el propietari de Can Noguera? 

Can Noguera és propietat de la familia Torras 
de Caldes que a Santa Eulalia hi tenen dues 
altres finques: Can Gafa i Can Dalmau. 

A Can Noguera, abans que hi anéssim nosal-
tres, hi vivia la familia Molins i en va marxar. 
Tot plegat succeïa el mes de febrer del 1974. 

Jo estic molt agrait al meu pare per haver-
nos portât a Can Noguera i també per haver 
tingut la sort que Tamo, el Sr. Camilo Torras, 
ens ha deixat fer sempre tot el que nosaltres 
desitjàvem i tal i com ho voliem. Nosaltres 
en vivim d'aquesta casa i d'aquesta terra i es-
tem molt contents i ens ho estimem. 

Can Noguera té un aspecte rénovât. Jo 
he vist fotografíes antigües i ha can-
viat força! 

Si, si. La casa l'hem anat arreglant des que hi 
vam arribar i ens hi vam posar a fer de 
pagès. Sempre hem actuat com si fos nostra. 
Hi vivim! És casa nostra, dones! S 'ha am-
pliat, s'ha adaptat a les nostres necessitats, 
s'ha condicionat... 

L'hem anat arreglant a estones. En Lluís Gili 
i el pare hi treballaven a les nits. Ara feien un 
bany, ara el menjador... i, el Sr. Camilo 
Torras, quan venia a veure alguna reforma 
que haviem fet ens deia sempre: 

- Molt bé! Us ha quedat molt bé! Fa goig, això! 
Us desitjo, que ho pugueu gaudir molts anys! 

La finca tenia molta terra? 

No. La finca, pròpiament dita, només tenia 
un pareli d'hectàrees. Aixi que vam arribar-
hi, vam posar-hi vedells. Ara al voltant hi ha 
dues hectàrees més. En té unes quatre. 

Es mou a la seva eadira. Ara voi que 
canviem de tema. Me n'adono i aceep-
to el seu suggeriment encara que no 
l'hagifet deforma clava, amb unes 
paraules. 

Podriem parlar de la infantesa i de 
Pescóla, ara... 

Vaig anar a coMegi amb el Sr. Colomer, molt 
poc temps. El 1970 ja vaig comentar l'Edu-
cació General Bàsica a l'Escola Rondana, 
amb la Senyoreta Magdalena. Després vaig 
estar amb Don Ramon, Don Marin, i amb la 
Senyoreta Isabel. Amb la Senyoreta Isabel 
vaig aprendre mecanografía. 

Recordo que algún any vaig haver d'anar a La 
Sagrera perqué es feia alguna combinació... 

A l'escola hi anaves a peu? 

No, ens esperàvem cada dia al pas de la 
Crenata amb l'Enric Casabon i passava l'avi 
de la Casa Velia amb el 4L i ens carregava. 
En duia tres de la Casa Velia, tres de la Pili i 
nosaltres dos. Anàvem vuit de colla més el 
conductor i, de tant en tant, l'àvia Roseta 
que baixava a buscar el pa. Era molt dife-
rent, d'ara! 

I, a part de l'escola, potser practicaves 
algun esport de petit? Fútbol? 

No. L'esport no m'ha agradat mai i la gim-
nástica, encara menys. Només la bicicleta. 
La bicicleta si. Hi anava molt. Amb el Pere 
de Can Pep, amb en Joan Lázaro, amb 
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